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AISN NEWSLETTER 28
WEDNESDAY, APRIL 19TH

 
UPCOMING DATES TO REMEMBER

 
 

WEDNESDAY, APRIL 19TH
BOARD MEETING AT 6:00 P.M. IN THE AISN

LIBRARY
 

WEDNESDAY, APRIL 19TH
PARENT-TEACHER CONFERENCES: 12:30 - 6:00

 1/2 DAY - DISMISSAL IS AT 12:00 P.M
  NO AFTER SCHOOL ACTIVITIES

 
FRIDAY, APRIL 21ST 

EID CELEBRATION - NO SCHOOL
 

THURSDAY, APRIL 27TH  5:30PM
TALENT SHOW

 
FRIDAY, APRIL 28TH 9:40AM
 SCHOOL MONTHLY ASSEMBLY 

 
MONDAY, MAY 1

LABOR DAY HOLIDAY - NO SCHOOL
 

WEEK OF MAY 8TH
SCHOOLWIDE MAP TESTING

 
FRIDAY, MAY 19

INTERNATIONAL DAY
 
 
 

 
 
 

WANTED: CANDIDATES FOR SCHOOL BOARD MEMBER ELECTIONS! AISN is looking to fill two
vacancies on its school board for one US citizen member (American seat) and one Association member of
any nationality (Open Seat) for a two-year term to run from June 2023 to June 2025. If you are interested in
serving on AISN’s Board of Directors, send your resume to keep on file, a short bio to share with voters,
declare if you are running for the American or Open Seat, and draft a letter of interest to be shared with
voters to AISN Interim Director MaryAnn Przekurat at director@aisnmauritania.com by April 28th.
Candidates and board nominees will be shared with the community in the May 3 AISN newsletter. Voters
may provide a written proxy to another voter ahead of the May 17th in person election. Voting will be
conducted through paper ballots at the Wednesday, May 17th General board meeting and ballots will be
counted on this day as well.

Dear AISN Community,

Eid Mubaarak to our many families that will be celebrating Eid
soon. Yesterday, our high school students organized themselves to
break their fast together. They brought in a delicious meal to share
and enjoyed themselves at the pool.  Great job to our students for
taking the initiative to organize themselves!  

It has been wonderful seeing so many of our parents on campus for
parent-teacher conferences.  It’s such a good time for parents and
teachers to catch up and share the many successes and areas for
growth.  For some parents, it’s the first time they have seen our
campus now that we’ve expanded onto grounds that the U.S.
Embassy generously donated to the school for our full-time use. 
 For those that didn’t see it, make sure the next time you are on
campus, you ask for a tour as I think you will be very pleasantly
surprised with all our newly landscaped additional space.  

We wish everyone a peaceful and joyous Eid and long weekend.  

Ms. MaryAnn
Director@aisnmauritania.com



PARENT- TEACHER CONFERENCES: Today is the last day for the
scheduled conferences.  If for a reason a parent can't make it to the
scheduled conference dates, he/she should contact their child's teacher to
schedule another time to meet. 

 
Wednesday will be a half day, students will be dismissed at 12:00 p.m.  All

students must be picked up at 12:00 p.m.
THERE WILL BE NO EXTRACURRICULAR ACTIVITIES  

Participants had the chance to audition on Friday and on
Monday. They will need to keep practicing at home. There will
be  scheduled  rehearsal days with Mr. Papis prior to the event.
 Parents are invited to attend this fun filled evening to enjoy
great talents and delicious food and drinks.

AISN'S ANNUAL TALENT SHOW:

AISN is planning to host its annual Talent Show on Thursday, April
27th, 2023 from 5:30 - 6:30 p.m on the AISN Campus. Students need
be back at school by 5:15 p.m to be ready to be on stage at 5:30 p.m.
Please note that participation in this event is optional.

 
 

CHROMEBOOKS FOR SALE: AISN is selling Chromebooks for all interested parents.
The following are the price and specifications: The cost of 1 chromebook is: US$335 or
in Ouguiya 12,395 MRU. Chromebook 315CB315-HT-C7BF-Celeron N
4120/4GB/64GBeMMC/ac/BT/WC/15.6FHD MT/Chrome OS/Silver. Feel free to reach
out to Mr. Djigo at thierno-djigo@aisnmauritania.com if you would like to purchase
one.

AISN'S MONTHLY BOARD MEETING: Is scheduled for today,
Wednesday, April 19th at 6:00 p.m. in the AISN library. All parents
are welcome to join. The agenda to the meeting is attached to this
week's email.



PRESENTATION AND DEBATES IN MIDDLE AND HIGH SCHOOL: Pictured
below are high school students preparing for a debate on the topic of “governmental
censorship and its potential infringement on citizens freedom of speech”for their
English class. This activity required students to thoroughly research and analyze
various aspects of the issue. They needed to gather relevant facts, arguments, and
counter-arguments, as well as consider different perspectives and stakeholder
interests. Ultimately, the goal of such preparation is to develop a nuanced and well-
supported argument that acknowledges the complexity and competing values at
stake, while also advocating for the protection of citizens' fundamental rights to free
expression and access to information. This was a 9-10 Grade vs 11-12 Grade debate,
where the 9-10th graders affirmed the motion whilst the 11-12th graders negated it.
Find out who the winners are in our next issue!

IN CELEBRATION OF THE UPCOMING EARTH DAY: Middle school
debate: To acknowledge the crucial need of protecting the earth and the
impact of global warming,  the 6th grade class took the time to choose
different topics; from the greenhouse gases,  elctronics industry, transport to
energy use; they brainstormed all the benefits and dangers that they represent
to the protection of planet EARTH. They proceeeded to choosing a
spokesperson  in each team that intoduced each point to the whole group. 
 Their devotion and interest in this specific topic was easily noticed as they
used critical thinking skills, communications skills and persuasive skills. Check
out the picutres below.

HIGH SCHOOL STUDENTS' IFTAAR AT AISN: On Tuesday, April
18th, our high school students organized an iftaar to experience one of the
great gatherings of the holy month of Ramadhan. They took the time to
plan the event by organizing the food, drinks, set up and clean up. This
experience enabled them to learn how to work together and plan for a
successful event. Kudos to Ms, Basma, Ms. Bijour and Mr, Yero for
volunteering to chaperone during this event.



EXPLORING THE DESERT ON A BIKE!

Devon, a 7th grade student, was out biking in the desert with Mr. Dave this past Saturday.  If
you want to join in the biking action, see Mr. Dave.

MATH PROBLEM OF THE WEEK : WINNER

Another great week of participation in our Math Problem of the
Week.  Our participants were Norah, Kyle, Lina, Mansaad, Alex
W, Amal, Ryan.  And this week's winner of the Oreos is 8th grader
Ryan!!  AISN is rockin' it's Math!!
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HEBDOMADAIRE D'AISN 28
MERCREDI 19 AVRIL

 
DATES À RETENIR

 
 

MERCREDI 19 AVRIL
REUNION DU CONSEIL D'ETABLISSEMENT  A 18H

DANS LA BIBLIOTHEQUE D'AISN
 

MERCREDI 19 AVRIL
CONFÉRENCES PARENTS-ENSEIGNATS : 12:30 -

6:00
 1/2 JOURNÉE - LA  DESCENTE EST À 12H00

  PAS D'ACTIVITÉS PARASCOLAIRES
 

VENDREDI 21 AVRIL 
  CÉLÉBRATION DE L'EID - PAS DE COURS

 
JEUDI 27 AVRIL 17H30
SPECTACLE DE TALENTS

 
VENDREDI 28 AVRIL 9H40

 ASSEMBLÉE MENSUELLE DE L'ÉCOLE 
 

LUNDI 1ER MAI
FÊTE DU TRAVAIL - PAS D'ÉCOLE

 
 
 

 
 
 

RECHERCHE DE CANDIDATS POUR LES ÉLECTIONS DES MEMBRES DU CONSEIL D'ETABLISSEMENT
DE L'ÉCOLE ! AISN cherche à pourvoir deux postes vacants au sein de son conseil d'établissement scolaire pour un
membre citoyen américain (siège américain) et un membre de l'association de toute nationalité (siège ouvert) pour un
mandat de deux ans allant de juin 2023 à juin 2025. Si vous souhaitez siéger au conseil d'administration d'AISN,
envoyez votre CV à conserver, une courte biographie à partager avec les électeurs, déclarez si vous vous présentez
pour le siège américain ou ouvert, et rédigez une lettre d'intérêt à partager avec les électeurs à la directrice intérimaire
d'AISN, MaryAnn Przekurat, à l'adresse director@aisnmauritania.com avant le 28 avril. Les candidats et les membres
du conseil d'établissement seront communiqués à la communauté dans le bulletin d'information d'AISN du 3 mai. Les
électeurs peuvent donner une procuration écrite à un autre électeur avant l'élection en personne du 17 mai. Le vote se
fera au moyen de bulletins de vote papier lors de la réunion du conseil d'établissement du mercredi 17 mai et les
bulletins seront comptés ce jour-là également.

Chère communauté d'AISN,

Aid Mubaarak à nos nombreuses familles qui fêteront bientôt
l'Aïd. Hier, nos élèves du secondaire se sont organisés pour rompre
le jeûne ensemble. Ils ont apporté un délicieux dîner à partager et
se sont amusés à la piscine. Bravo à nos élèves pour avoir pris
l'initiative de s'organiser !  

Nous avons été ravis de voir tant de parents sur le campus pour les
réunions parents-enseignants. C'est un moment privilégié pour les
parents et les enseignants de se retrouver et d'échanger sur les
nombreuses réussites et les points à améliorer. Pour certains
parents, c'est la première fois qu'ils voient notre campus depuis que
nous nous sommes étendus sur les terrains que l'ambassade des
États-Unis a généreusement mis à la disposition de l'école pour
notre utilisation à plein temps.  Pour ceux qui ne l'ont pas vu, la
prochaine fois que vous viendrez sur le campus, demandez à le
visiter, car je pense que vous serez agréablement surpris par
l'espace supplémentaire nouvellement aménagé.  

Nous souhaitons à tous un Aïd paisible et joyeux et un long week-
end.  

Mme MaryAnn
Director@aisnmauritania.com



 CONFÉRENCES PARENTS-ENSEIGNANTS : Aujourd'hui est le dernier
jour pour les conférences prévues. Si, pour une raison quelconque, un
parent ne peut pas se rendre aux dates prévues, il/elle devra contacter
l'enseignant de son enfant pour fixer un autre moment de rencontre. 

 
Le mercredi sera une demi-journée, les élèves seront renvoyés à 12h00. Tous

les élèves doivent être récupérés à 12h00.

LE SPECTACLE DE TALENTS ANNUEL D'AISN :

AISN prévoit d'organiser son spectacle annuel de talents le jeudi 27 avril
2023 de 17h30 à 18h30 sur le campus d'AISN. Les élèves doivent être de
retour à l'école à 17h15 pour être prêts à monter sur scène à 17h30.
Veuillez noter que la participation à cet événement est facultative.

Les participants ont eu l'occasion d'auditionner vendredi et lundi passé. Ils
devront continuer à s'entraîner à la maison. Des journées de répétition
avec M. Papis sont prévues avant l'événement.
Les parents sont invités à assister à cette soirée divertissante pour
apprécier les grands talents et les délicieux plats et boissons.

 
 

CHROMEBOOKS À VENDRE : AISN vend des Chromebooks à tous les parents
intéressés. Voici les prix et les spécifications : Le coût d'un chromebook est de : 335 USD
ou 12 395 MRU en Ouguiya. Chromebook 315CB315-HT-C7BF-Celeron N
4120/4GB/64GBeMMC/ac/BT/WC/15.6FHD MT/Chrome OS/Silver. N'hésitez pas à
contacter M. Djigo à l'adresse thierno-djigo@aisnmauritania.com si vous souhaitez en
acheter un.

RÉUNION MENSUELLE DU CONSEIL D'ETABLISSEMENT
D'AISN: est prévue aujourd'hui, mercredi 19 avril à 18h00 dans la
bibliothèque d'AISN. Tous les parents sont les bienvenus. L'ordre du
jour de la réunion est joint à l'email de cette semaine.



PRÉSENTATION ET DÉBATS AU COLLEGE ET AU LYCEE : Sur la photo ci-
dessous, des élèves du secondaire se préparent à un débat sur le thème de "la censure
gouvernementale et son atteinte potentielle à la liberté d'expression des citoyens" dans le
cadre de leur cours d'anglais. Cette activité a demandé aux élèves de faire des recherches
approfondies et d'analyser les différents aspects de la question. Ils ont dû rassembler des
faits, des arguments et des contre-arguments pertinents, et prendre en compte les différents
points de vue et les intérêts des parties prenantes. En fin de compte, l'objectif de cette
préparation est de développer un argument nuancé et bien étayé qui reconnaisse la
complexité et les valeurs concurrentes en jeu, tout en défendant la protection des droits
fondamentaux des citoyens à la liberté d'expression et à l'accès à l'information. Il s'agissait
d'un débat entre élèves de 9-10 ans et élèves de 11-12 ans. Les élèves de 9-10 ans ont
approuvé la motion, tandis que les élèves de 11-12 ans l'ont rejetée. Découvrez les
gagnants dans notre prochain numéro !

POUR CÉLÉBRER LA PROCHAINE JOURNÉE DE LA TERRE : Débat au
collège : Pour reconnaître le besoin crucial de protéger la Terre et l'impact du
réchauffement climatique, la classe de 6e a pris le temps de choisir différents sujets
allant des gaz à effet de serre, de l'industrie électronique, des transports à
l'utilisation de l'énergie ; ils ont réfléchi à tous les avantages et les dangers qu'ils
représentent pour la protection de notre  planète TERRE. Ils ont ensuite choisi un
porte-parole dans chaque équipe qui a développé chaque point devant l'ensemble
du groupe. Leur dévouement et leur intérêt pour ce sujet spécifique ont été
facilement remarqués, car ils ont fait appel à leur esprit critique, à leur sens de la
communication et à leur sens de la recherche. Découvrez les photos ci-dessous.

IFTAAR DES ÉLÈVES DU LYCEE À AISN : Le mardi 18 avril, nos élèves
du lycée ont organisé un iftaar pour vivre l'un des grands rassemblements
du mois sacré du Ramadhan. Ils ont pris le temps de planifier l'événement
en organisant la nourriture, les boissons, la mise en place et le nettoyage.
Cette expérience leur a permis d'apprendre à travailler ensemble et à
planifier un événement réussi. Félicitations à Mme Basma, Mme Bijou et
M. Yero pour s'être portés volontaires pour chaperonner cet événement. 



EXPLORER LE DÉSERT À VÉLO !
 

Devon, un élève de 7e année, a fait du vélo dans le désert avec M. Dave samedi dernier.  Si tu
veux te joindre à l'action à vélo, va voir M. Dave.

PROBLÈME DE MATHS DE LA SEMAINE : GAGNANT
 

Encore une excellente semaine de participation à notre problème
de mathématiques de la semaine.  Nos participants étaient Norah,
Kyle, Lina, Mansaad, Alex W, Amal, Ryan.  Et le gagnant des
Oreos de cette semaine est Ryan, élève de 8e année !  AISN fait
vibrer les maths !


